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4 [A 5 (Contract No.): XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
2517 H #(Signed on ): XXXXXXXXXXXXXXXXXX

K77 The Buyers: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XX XXX XXX XX XXX XXX X XXX XXX XX XXX XXX XXXXXX
Tel: XXXXXXXXXXX  Fax: XXXXXXXXXXX

32777 The Seller:  XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
Tel: XXXXXXXXX  Fax: XXXXXXXXXXXXXX

STy SEJT R AR AT & A T LA 3K
This Contract is made by and between the Buyers ,the Sellers whereby the Buyers (on behalf of the End-user) agree to buy and the Sellers

agree to sell the under mentioned commodity according to the terms and conditions stipulated below:

LE s A FR M. 2 A A (Commodity, Specifications, Quantity and Price:)
4.



ITEM NAME UNIT | QTY | UNITPRICE TOTAL
1. B4 SET * XXXXXXXX | XXXXXXXXXX
P4

-DETAILS AS PER ATTACHMENT.-
-VEZHTC B LA

REMARKS:

THE DETAILS AND SPECIFICATIONS AS PER
BIDDING

DOCUMENT NO.:XXXXXXXX AND QUOTATION,
WHICH ARE INCORPORATED INTO AND MADE
PART OF

THIS CONTRACT.

TOTAL DPU FUDAN | XXXXXXXX
CAMPUS

SAY: CIP FUDAN CAMPUS (SAY XXXXXXXXXXXXXXXXXXX ONLY.)

2.5 P [E ) A& (Country of Origin and Manufacturers): X XX XXX XXX / XXXXXXXXXXX

3. 8% (Package):

0 U [ R AR AR BRARAE 02k, DLE TR g s /M8 2/ 7 3 S i B S i AR A, IF B R R B BT
e . M REEA R SHE K BT8R Bl T B 9 i it AN 5 110 51 B e vh, 3205 NI i itk i&
BRI AR T . BB N N A e B4R IR IR . BRAFME B .

To be packed in strong wooden case(s) or carton(s), suitable for long distance ocean \ parcel \ post \ air
freight transportation as well as changing climate and with good resistance to moisture and shocks. The Sellers
shall be liable for any damage of the commodity due to improper packing and for any rust attributable to
inadequate protective measures in regard to the packing. One full set of service and operation manuals shall be
enclosed in the case(s).

4 2&32 H712 (Shipping mark):
SETNAERA R ERAB AR AR S BE. BE. K. 5. miFERREEr. N
"o A R R RERIRE I L. XXXXXXXXXXXX /SHANGHAI P.R.China
FEAN AR 5 A 25 R AN A bR AT T B A A AR 0N 29 4L 2R (IPPC) A i 1 B B AR 0G5 AR v 5 15 5,
BRI ISPM 15 & kRN,

The Seller shall mark on each package with fadeless paint the package number. gross weight. net weight.
measurement and warnings  such as, “KEEP AWAY FROM MOISTURE”. “HANDLE WITH CARE ",
“THIS SIDE UP” as well as the shipping mark:
XXXXXXXXXXXXX
SHANGHALI P.R.China

Each wooden crates should be marked with ISPM 15 (International Phytosanitary Measures No.15) which is
issued by IPPC (International Plant Protection Convention).

5.2 1% H#H(Date of delivery): XXXXXXXXXXXX.

63532 M5 [l (Port of shipment): XXXXXXXXXX. XXXXXXXXXXXX
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7.5 52 %5 1 (Port of destination): XXXXXXXXXX  XXXXXXXXXXX
8. LR (Insurance): HZ 7 1 5T PR — VIR A i 4[5 . To be covered by the Sellers at all risk and war risk.

9. A K 2 (Payment): XX XXX XXX XXX XX XXX XXX
BANK INFORMATION:
XXXXXXXXXXXX

10.32 %1 #.45 (Documents):
27 TR KT PRAT T B IE

1). i) By H bR B [R5 A Sk () 2 IE A T d

2). HiffliE) BEETT R AR Ry, AR AR ECRE AR B E., E. RO

3). maffilig) BTy R AN UE

4). VASET7 NWCE N it is B s s SR A — 1

5). HfliE ) By R S AR Y R A Ay

6). - A BEUIE B B A — 173 BRI 7 1) F D 8] 3R b PR B ) A R i B 2R LSRR AL B, A AT R R Y

IPPC F5iR,  HAZAR IR 58 B 375 b s AL T A5t G ke ARk 10 J

The Seller shall attach one set of following documents to the Buyer:

1). Invoice in 5 copies indicating Contract number and shipping mark by the Manufacturer or the Seller.

2). Packing list in 5 copies issued by the Manufacturer, indicating quantity, gross weight, net weight
measurement of each package by the Manufacturer or the Seller.

3). Certificate of Quality and Quantity (as described in Section 11 below) issued by the Manufacturer or
the Seller.

4). Bill of Lading or Airway Bill in 1 copy consigned to the Buyer.

5). Certificate of origin in 2 copies issued by the manufacturer or the Seller.

6). Non-wood packing materials Declaration or Seller’s certificate certifying that the wood packing
materials have been treated and officially marked IPPC full and apparently on the sides of the packing
materials.

11.2% 5738 %1 (Shipping and Insurance):
FT7 AR R T 48 N, DME IR RGE R SK 7 i is BT s B RO AL
S5 R BRiE EAE R 7 O E R DL RIS HA S it 3E .

ARG FRA KK IS B S ORRS: B 1 05 7K 4H

The Sellers shall, within 48 hours after the date of shipment stipulated in the Clause 5 of this Contract,
advise by fax or e-mail the Buyers of the Bill of Lading or Airway bill, invoice, packing list. The Sellers
shall deliver the goods to the port of destination specified in Clause 7 of this Contract. Transshipment is
allowed but Partial shipment is prohibited.The seafreight, insurance premium in respect of the exportation
of goods contracted shall be borne by the
Sellers.

12.J5i & FR1F (Guarantee of quality)
FTTORUE TR 2 B dokt B4 TZMIPER . A08m, i, M AITEae 5 A& RIMEMHF .
JRORIA A B RO ARFEIT IR 2 H i XX AN H
The Sellers guarantee that the commodity hereof is made of the best materials with first class workmanship,
brand new and unused, and complies in all respects with the quality and specification stipulated in this
Contract and conforms to the date sheets or technical manuals of the commodities contracted.The
guarantee period shall be XXX months counting from the date on which the Acceptance Certificate has
been signed by the representatives of both parties.

13656 F11% 165 (Inspection and claim):
44



RECHT, HliE) RO SRR A%, PEREAE R/ E R R AT AL, R RIE T,
It WA 56 O BORBE S5

RN H MR, IR g EA S A ESR ] (LR fRIFR CCIC) X B iRk Al i/ s s ik AT B
K, WU BB, RS B AECE S S FRUE AT, BRORS A w8z i A 7 I STES, KT AE SR
Pk H S 90 H N SE CCIC H H AR 36 E W5 17 3207 R I BB SZ B84 o

FECRUESAPR A, A B bt 350 v sl ids b PRy SR 1 A AE S5UAR B/ AN o PERE S & [ RUE AT I

TG EFE CCIC HEATIR:, I FEH A I UE A5 ) S 75 52 &R W (R A e B%),  Fh bt/ AR 1) 4 AT 56 9%
FHNE I35 7 74

AHLEITE EIR RIS 30 RNARTER, WA NI %% Eid R,
The manufacturers shall, before delivery make a precise and comprehensive inspection of the goods in regard
to the quality. specifications. performance and quantity/weight and issue inspection certificates certifying the
technical data and conclusion of the inspection.After arrival of the goods at the port of destination the Buyers
shall apply to the Chinese Certification and Inspection Group(here in after referred to as CCIC)for a further
inspection in respect of the specifications and quantity/weight of the goods. If damages of the goods are
found, or the specifications and/or quantity are not in conformity with the stipulations of this Contract, except
when the responsibilities lie with Insurance company or Shipping Company, the Buyers shall, within 90 days
after arrival of the goods at the port of destination, claim against the Sellers, or reject the goods according to
the inspection certificates issued by CCIC.In case of damages of the goods incurred due to the design or
manufacture defects and \ or the quality and performance are not in conformity with the contract, the Buyers
shall, during the guarantee period, request CCIC to make a survey and shall make a claim against the
Sellers(including replacement of the goods) and all the related expenses incurred, regarding the elimination
of such damages there from shall be borne by the Sellers.The claims mentioned above shall be regarded as
being accepted if the Sellers fail to reply within 30 days after Sellers receive the Buyers’ claims.

14. N\ 1A gEHTHE (Force majeure):

JUTE )3t b iz el A b BN AN T HidE A g, B0l 3207 R A2 B sliAN Resg By, 205 I A
PSR (HRAE LRFEHN, S5 NMAZRIERI KT, AL 14 RALZ K7 A REF — 6 28 BUR 24
JMUR ) FHAE . FEME AL, LU SUER B — D) SRS I,  InPRAE R . an s HUE S 10
FICLE, SETTHBUEE AT .

The Sellers shall not be responsible for the delay in shipment or non-delivery of the goods due to Force
Majeure,which might occur during the process of manufacturing or in the course of loading transit. The
Sellers
shall advise the Buyers immediately of the occurrence above mentioned and within fourteen days thereafter
the Sellers shall send by airmail to the Buyers for Their acceptance a certificate of the accident issued by the
competent Government Authorities where the accident occurs as evidence thereof. Under such circumstances
the Sellers, however, are still under the obligation to take all necessary measures to hasten the delivery of the
goods. In case the accident lasts for more than ten weeks the Buyers shall have the right to cancel the
Contract.
153822 52§ 7 (Late delivery and penalty):
FRAG T 14 M E RN JIATHHEIRBSL, ansiT7 ARE4Z & RS B T 22 58, K7 N [A) 5
FESZTTAS SR 26 A R A JASZ BT o AT i SORHRAT E U BN BR o« TR HekE 7 R 0.5%, A
AT REFLL 7 R, (HSTRA R8I IR 22 B Wia i (1 5%, Qs s 2 W58 Bl & M RE 10 JE i,
K HBAE AR B, 255 ABIE % b 3R R E 13 SE 5 A K. R SEDT AR T A5 A IE, 32
T3 A AR A B AR5 E
Should the Sellers fail to make delivery on time as stipulated in the Contract, with exception of Force
Majeure

causes specified in Clause 14 of this Contract, the Buyers shall agree to postpone the delivery on the
condition

that the Sellers agree to pay a penalty which shall be deducted by the paying dank from the payment under
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negotiation. The rate of penalty is charged at 0.5% for every seven days, odd days less than seven days
should

be counted as seven days . But the penalty, however, shall not exceed 5% of the total value of the goods

involved in the late delivery. In case the Sellers fail to make delivery ten weeks later than the time of
shipment

stipulated in the Contract, the Buyers shall have the right to cancel the Contract and the Sellers, in spite of

the cancellation, shall still pay the aforesaid penalty to the Buyers without delay. If the L/C is opened late, the

Sellers will not pay late delivery penalty.

16.f#:(Arbitration):

F2T7 s SKITAERA P Z 8 A 5 & TR R B PAT & R Pk 2B 6 21 Sy e e A B v R 5
R, IR i AN BEAR U, TSR AT 45 v [ [H PR BF 51 o P R i 4, ARG M R R i)
U, CApR T . M AR ST, I HAPE G R &R, W SETT . K ER AR 1
GHR 15 AEAT—T7 B A REVR T TERE BRI MR SR 3 e o AR B R 75 AR HH . (EfP B R
BRff et > oh, B4 FENE XS R BPATA G
MRS

SR Gy LLZ A R A HARAE AT & R I A2 b i D SO AR A, AR F IR BB 5 [ DR 2 i) o O I
ITAERH (EBRBRYEE AZ)) (CISG) BEATHRE.

All disputes among the Seller, the Buyer and the End-user in connection with this Contract or the execution

thereof shall be settled friendly through negotiations. In case no settlement can be reached, the case may then

be submitted for arbitration to China International Economic and Trade Arbitration Commission in
accordance

with its Rules of Arbitration promulgated by the said Arbitration Commission. The arbitration shall take place

in Beijing and the decision of the Arbitration Commission shall be final and binding upon the Seller, the
Buyer

as well as the End-user; neither party shall seek recourse to a law court or other authorities to appeal for

revision of the decision. Arbitration fee shall be borne by the losing party. In the course of arbitration, all the

parties shall continue to execute the present Contract except those under arbitration.
SUBSTANTIVE LAW

All disputes shall be settled in accordance with the provisions of this contract and all other agreements
regarding its performance, otherwise in accordance with the UN convention on Contracts for the International
Sale of Goods (CISG) as at present in force.

17. Bi#% (TAXES AND DUTIES) :
FEPAT A S FE AR, 1 [ BURFAES R T B 2l 1 3K T 7K
FEPITA G FE RS, AT E BN R T B 2 B 35 7 7K
All taxes in connection with the execution of this Contract levied by the Chinese Government on the
Buyers in accordance with the tax laws in effect shall be borne by the Buyers.
All taxes arising outside of China in connection with the execution of this Contract shall be borne by the
Sellers.

ARG FE R ISORA Dy, B J7IRE — 03, Bl SON#ES
In witness thereof, This contract is made in four copies in English and Chinese version, which are held by the

Seller and Buyer the end-user with the same binding. The Chinese version is governing.

THE BUYERS: THE SELLERS:
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	14.4.供应商的信用情况将以采购代理机构从财政部指定的“信用中国”网站（www.credit china.g

	15.证明货物及服务合格性的文件
	15.1.按照本须知第10条
	15.2.证明货物及服务合格性的文件应包括竞谈报价表中对货物及伴随服务原产地的声明。
	15.3.证明货物及服务能够满足竞争性谈判文件要求的文件可以是文字资料、图样和数据，供应商应提供：
	(1)货物主要技术指标和运行性能的详细说明；
	(2)项目实施计划（包括供货、安装、调试、培训等）
	(3)项目管理和技术人员、项目管理和技术支持方案等；
	(4)售后服务计划（包括质量保证承诺、维保计划、售后服务机构、备品备件和特种工具储备等）；
	(5)类似项目业绩证明（提供合同复印件或用户证明等证明材料）；
	(6)为使采购人能够正常、连续地使用所购货物，响应文件中应提供货物在质量保证期结束后所需的完整的备件和特种
	(7)逐条对技术规格进行评议，说明自己提供的货物及伴随服务是否作出了实质性响应，并按竞争性谈判文件第五章中
	(8)对采购人提出的商务条款进行评议，并按竞争性谈判文件第五章中所附的格式填报“商务条款响应/偏离表”。
	(9)凡是响应文件的商务或技术部分与竞争性谈判文件的要求之间存在负偏离（即不能满足竞争性谈判文件要求）的，

	16.谈判响应保证金
	16.1.供应商应提交一笔金额不少于本须知前附表第
	16.2.谈判响应保证金是为了保护采购人和采购代理机构免遭因供应商的行为而蒙受的损失。采购人和采购代理机构在因
	16.3.对没有随附谈判响应保证金的响应文件，在评审时将视为非响应性文件而予以否决。
	16.4.未成交人的谈判响应保证金，将在采购人向成交人发出成交通知书后的5个工作日内退还。
	16.5.成交人的谈判响应保证金，将在成交人按本须知第32条规定与采购人签订合同报代理机构备案后并按本须知第
	（1）当发生下列任一情况时，谈判响应保证金将不予退还：
	（2）供应商在其响应函中承诺的竞谈有效期内撤销响应文件；
	（3）供应商在响应文件中提供虚假材料的；
	（4）供应商与采购人、其他供应商或者采购代理机构恶意串通的；
	（5）成交人在规定期限内未能
	a)根据本须知第32条规定与采购人签订合同；
	b)根据本须知第3
	c)根据本须知第3

	17.竞谈有效期
	17.1.供应商提交的响应文件应从本须知第
	17.2.在特殊情况下，在原竞谈有效期届满之前，采购人可征得供应商的同意延长竞谈有效期。这种要求与答复均应采用

	18.响应文件的式样和签署
	18.1.供应商应按照本须知第
	18.2.响应人应严格按照复旦大学采购与招标管理系统的要求编制数据电文形式的响应文件。
	18.3.凡响应文件的格式中要求响应人代表签名和加盖公章之处，由响应人的单位负责人或经正式授权并对响应人有约束
	18.4.响应人应按复旦大学采购与招标管理系统的要求将响应文件转换成规定的格式。
	18.5.当要求在递交数据电文形式响应文件的基础上在系统指定页面（或编制工具）的价格填报栏中直接填报价格时，上
	18.6.除供应商对错漏之处做必要修改或补充外，响应文件中不得有随意的行间插字、涂改和增删。如确有错漏之处确需
	18.7.当采购人有要求时，供应商成交后应按采购人的要求制作并提交若干套纸型响应文件，并保证纸型响应文件的内容

	19.首次响应文件的密封、标记和发送
	19.1本次采购要求响应供应商按本须知前附表第7项所规定的方式提交响应文件。
	19.2响应人应在唱价截止时间之前按复旦大学采购与招标管理系统的操作规程对其文件进行加密后上传至系
	19.3由于响应人的原因造成其文件未能加密的，采购人和采购代理机构对信息的泄露不承担任何责任。
	19.4对未按规定获取采购文件的潜在响应人递交的响应文件，未通过资格预审的申请人递交的文件，逾期送

	20.提交响应文件截止期
	20.1.采购代理机构收到响应文件的时间不得迟于本须知前附表第
	20.2.采购人和采购代理机构可以按本须知第

	21.迟交的响应文件
	22.响应文件的修改、撤回和撤销
	22.1.响应供应商在提交响应文件后可以通过系统修改已提交的文件，但必须在规定的截止时间之前撤回并重新上传。唱
	22.2.在递交文件后，可以通过系统撤回其文件，但必须在规定的截止时间之前进行撤回操作。
	22.3.在响应截止时间之后，响应人不得对其文件做任何修改。
	22.4.根据本须知第（1）

	23.谈判
	23.1.谈判小组组成
	23.2.谈判程序
	(1)对竞争性谈判文件进行确认，并在评审报告中予以记录。
	(2)对参加谈判的供应商进行确认，同意推荐并邀请相关供应商参加谈判，并在评审报告中予以记录。
	(3)对各供应商提交的首次响应文件进行初步评审，确认其是否合格；对初步评审不合格的供应商应予以告知，并在评
	(4)谈判小组所有成员与初步评审合格的供应商逐个进行谈判。
	(5)如决定实质性变动采购需求中的技术、服务要求以及合同草案条款，将以书面形式通知所有参加谈判的供应商，并
	(6)要求参加谈判的供应商在规定的截止时间前提交最后报价（一般只进行2轮报价，即第2轮报价即为最后报价；报
	(7)对提交最后报价的供应商进行详细评审，并最终确定向采购人推荐的成交候选人。
	23.3.文件签署
	23.4.退出谈判
	23.5.最后报价

	24.谈判和评审过程的保密性
	24.1.提交响应文件截止时间后，直至向成交人授予合同为止，供应商提交的响应文件（含补充响应文件）和报价信息，
	24.2.在评审过程中，如果供应商试图在响应文件的审查、澄清、评价、比较及授予合同方面向采购人、采购代理机构和

	25.响应文件的澄清
	为有助于响应文件的审查、评价和比较，谈判小组或经谈判小组授权的采购代理机构可要求供应商对其响应文件进

	26.评审办法
	26.1.初步评审
	26.1.1.凡出现下列情况之一者，其响应文件将被否决，不再进入后续的谈判及详细评审：
	(1)供应商未提交谈判响应保证金或保证金金额不足、保函有效期不足、谈判响应保证金的形式、出具保函的银行或谈
	(2)响应文件（含纸型或电子响应文件）的签署或盖章情况不符合本须知第18条的规定（包括当响应文件由授权代表
	(3)未提供资格证明文件或供应商的资格不满足竞争性谈判文件的要求；
	(4)报价超过了采购预算（含可能有的分项预算）；
	(5)竞谈有效期不足；
	(6)无竞谈报价汇总表、供货分项报价表或服务及其他分项报价表（若有要求时）；
	(7)存在串通、行贿和弄虚作假行为；
	(8)有关法律、法规、规章及本竞争性谈判文件明确说明的其他将导致响应文件被否决的情况。
	26.1.2.供应商不得通过修正或撤销不符合要求的偏离或保留，而使其初步评审不合格的响应文件变成合格的响应文件。

	26.2.详细评审
	26.2.1.谈判小组将对初步评审合格并提交最后报价的供应商响应文件（含补充响应文件）进行详细评审，看其是否实质性

	（1）对于技术规格中加注“★”号的条款，有任意一项（凡有编号或标志的任一最低层条款均算作一项，下同）不符合
	（2）对技术规格中未加注“★”号的条款，有任意一项的负偏离范围超出了技术规格中规定的最大允许范围，或者累计
	（3）当技术规格中没有加注“★”号的条款，对这些未加注“★”号的条款也没有规定最大允许的负偏离范围或作出相
	26.2.2.谈判小组将对提交最后报价且其响应文件（含补充响应文件）能够实质响应竞争性谈判文件要求（含书面变动通知

	（1）当单价与数量的乘积与合价不符时，将以单价与数量的乘积为准修正合价，除非单价存在明显的小数点错位；
	（2）当各分项货物和服务的合价之和与竞谈总价不符时，将以各分项货物和服务的合价之和为准修正竞谈总价。
	26.2.3.谈判小组将从提交最后报价且其响应文件（含补充响应文件）能够实质响应竞争性谈判文件要求（含书面变动通知
	26.2.4.在提交最后报价且其响应文件（含补充响应文件）能够实质响应竞争性谈判文件要求（含书面变动通知）的供应商
	26.2.5.对于非专门面向小型和微型企业的项目，当拟供货物是由小型和微型企业生产时，将给予10%的价格扣除；当两


	27.合同授予标准
	28.资格复审
	28.1.在最终签署成交合同之前，采购人或采购代理机构有权提请原谈判小组对排名第一的成交候选人是否有能力履行合
	28.2.如果复查通过，则将合同授予该供应商；如果复审没有通过，则作否决处理。在此情况下，原谈判小组将按序对排

	29.成交通知书
	29.1.在竞谈有效期届满之前，采购代理机构将以书面通知的形式通知成交人。
	29.2.成交通知书将成为合同的组成部分之一。

	30.履约保证金
	30.1.成交人应按照合同条款的规定，向采购人提交履约保证金银行保函，其格式应为竞争性谈判文件提供的或其他采购
	30.2.如果成交人没有按照上述第32.1条或
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